
Protokół z XXIII sesji

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 13 października 2017 r. 

Pkt 1. Otwarcie XXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godz. 10.05. Nieobecni na posiedzeniu byli radny 

Adrian Przybyłek i radna Renata Staniak.

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad  

Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad trzy uchwały:

- w sprawie zmiany uchwały Nr V/21/2011 Rady Gminy w Przewozie z dnia 18 lutego 2011 r. w 

sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu 

Interdyscyplinarnego  ds.  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  warunków  jego 

funkcjonowania

- w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. skargi 

Prokuratora Rejonowego w Żarach wraz z odpowiedzią na skargę

- w sprawie zmiany uchwały Nr XX/141/2017 Rady Gminy Przewóz z dnia 30 marca 2017 r. w 

sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Przewóz.

Za  przyjęciem  porządku  obrad  z  zaproponowanymi  zmianami  głosowało  12  radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali został wyłożony protokół z XXII sesji, aby radni mogli zapoznać się z jego treścią.  

 W związku  z  tym,  że  nie  było  ze  strony  radnych  żadnych  uwag  do  protokołu, 

Przewodnicząca zarządziła  głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  z  XXII sesji  głosowało  12 

radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Pkt 4. Wnioski i interpelacje.

Radna Szlachetka wnioskowała o zakup dwóch agregatów prądotwórczych do obsługi SUW 

w Lipnej i Dąbrowie Łuż. Wniosek radnej poparł radny Bąk.

Wnioski pisemne złożyli:

- radny Stanisław Kamiennik

- radna Dorota Maszkowska wspólnie z radną Grażyną Michalak złożyły dwa wnioski.

Ponadto radni zgłaszali również interpelacje ustne. 

Radna Maszkowska wnioskowała  o naprawę dachu na  budynku Szkoły Podstawowej  w 

Przewozie. Ponadto radna zgłosiła konieczność naprawy lampy oświetlenia ulicznego w Piotrowie 

przy posesji nr 51 oraz o ustawienie nastaw czasowych oświetlenia drogowego. 

Radna Pankowska wnioskowała o zamontowanie na gminnej drodze publicznej w Lipnej 



progu  zwalniającego.  Radna  wnioskowała  również  o  poprawę  drogi  gminnej  prowadzącej  do 

remizy OSP Lipna oraz o naprawę tablicy ogłoszeniowej usytuowanej przy sklepie. 

Radny Staniek wnioskował o uprzątnięcie igliwia na drodze relacji Dobrochów -  Przewóz. 

Radny  wnioskował  także  o  przegląd  i  ewentualne  przycięcie  gałęzi  nad  gminnymi  drogami 

gruntowymi w miejscowości Dobrochów.

Radny Femlak wnioskował o wykoszenie placu przy cmentarzu w Przewozie oraz przegląd i 

ewentualną wycinkę drzew na terenie cmentarza. 

Radna  Michalak  wnioskowała  o  postawienie  znaku  ograniczenia  prędkości  na  drodze 

gminnej wewnętrznej oraz rozważenie umiejscowienia progu zwalniającego na tej właśnie drodze 

miejscowości Piotrów. Ponadto radna wnioskował również o naprawę gminnej drogi wewnętrznej 

prowadzącej do cmentarza w Piotrowie. 

Pkt 5.  Informacja z  przygotowania  placówek oświatowych z terenu gminy do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2017/2018.

Pani  Dyrektor  przedszkola  nie  mogła  się  zjawić  na  obradach.  W  związku  z  tym 

Przewodnicząca odczytała informację z przygotowania placówki do rozpoczęcia roku szkolnego.

Dyrektor SP w Przewozie przedstawił również informacje z dwóch szkół filialnych.

Pkt 6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

Analizę  z  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  radnych  za  2016  r.  oraz  analizę  z 

oświadczeń  złożonych  przez  sekretarza,  skarbnika  i  kierowników  gminnych  jednostek 

organizacyjnych przedstawiła Przewodnicząca. 

Pkt 7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Przewóz.

Wójt  przedstawił  radnym  informację  z  działalności  za  okres  od  10  sierpnia  do  13 

października 2017 r. 

Pkt  8.  Przyjęcie  informacji   o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy,  planu  finansowego 

samorządowej instytucji  kultury oraz informacji o kształtowaniu się  wieloletniej  prognozy 

finansowej,  w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2017 r. 

W  związku  z  tym,  że  powyższa  informacja  była  omawiana  z  uzasadnieniem  na 

posiedzeniach Komisji Stałych, Przewodnicząca poprosiła od razu o odczytanie opinii RIO. 

Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do wykonania budżetu za I półrocze 

2017 r. odczytała pani Skarbnik. 

Radni nie zgłaszali uwag do wykonania. 

Za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

Większość projektów uchwał  omawiano na  posiedzeniach  Komisji,  w  związku  z  tym 

Przewodnicząca zarządziła od razu głosowanie. 



Za  przyjęciem projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVIII/124/2016  Rady 

Gminy w Przewozie z dnia 29 grudnia 2016 r.  w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2017 r.  

głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Uchwała otrzymała Nr XXIII/176/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie Statutu Szkoły Filialnej w Lipnej głosowało 12 

radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXIII/177/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie Statutu Szkoły Filialnej w Piotrowie głosowało 

12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXIII/178/2017.

Za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXII/162/2017  Rady 

Gminy w Przewozie z dnia 9 sierpnia 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

w Przewozie w ośmioklasową Szkołę Podstawową im. kpt. St. Betleja w Przewozie głosowało 12 

radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Uchwała otrzymała Nr XXIII/179/2017.

Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/21/2011 Rady Gminy w 

Przewozie  z  dnia  18  lutego  2011  r.  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i  

odwoływania członków zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz warunków jego funkcjonowania przedstawiła pani radczyni Anna Węgier. Zmian dokonuje się 

w  związku  ze  skargą  Prokuratora  Rejonowego  na  uchwałę  Nr  V/21/2011.  Zmiany  dotyczą 

wykreślenia zapisów ustawy, które zostały zamieszczone w w/w uchwale. Za przyjęciem projektu 

uchwały  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  się  0.  Uchwała  otrzymała  Nr 

XXIII/180/2017. 

Przy projekcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w  Gorzowie  Wlkp.  skargi  Prokuratora  Rejonowego  w Żarach  wraz  z  odpowiedzią  na  skargę, 

radczyni poprosiła o dopisanie w podstawie prawnej  § 2 przy art. 54 ustawy oraz  w  § 4 słowo 

„ustanowiony” zastąpić zwrotem „uprawniony”. 

Za  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIII/181/2017.

Projekt uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/141/2017 Rady Gminy w Przewozie z 

dnia 30 marca 2017 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Przewóz omówił z uzasadnieniem Kierownik Referatu Gospodarki – pan Mariusz Szlachetka.   

Odnośnie  odbioru  sprzętu  elektronicznego  Kierownik  poinformował,  że  będą  zabierane 

tylko urządzenia kompletne. Mieszkańcy nie mogą wystawiać tylko samej obudowy od np. pralki. 

Radny Polus zapytał czy można odstąpić od wymogu segregowania odpadów komunalnych 

do worków. Kierownik odpowiedział, że to jest obowiązek nałożony przez ustawę, więc nie można. 

Wójt poinformował, że nadal trwa kontrola opróżniania zbiorników na ścieki. 

Za  przyjęciem projektu  uchwały głosowało  11 radnych,  przeciw 0,  wstrzymujący się  1. 

Uchwała otrzymała Nr XXIII/182/2017.



Pkt 10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskami pisemnymi. 

Obydwa wnioski wspólne radnej Grażyny Michalak i radnej Doroty Maszkowskiej radni 

przyjęli jednogłośnie. 

Wniosek radnego Stanisława Kamiennika został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Wójt odpowiedział na interpelacje ustne zgłaszane przez radnych. 

W sprawie zakupu agregatów prądotwórczych Wójt odpowiedział, że w trakcie jest sprawa 

otrzymania dotacji na zakup jednej sztuki, ale możne uda się pozyskać jeszcze dodatkowe środki na 

zakup kolejnego.  Koszt  zakupu takiego agregatu  to  około 10 tys.  zł.  Z budżetu gminy nie  ma 

możliwości wygospodarowania takich środków. 

Odnośnie naprawy dachu na budynku szkoły Wójt powiedział,  że zarządcą jest  dyrektor 

placówki więc on musi się tym zając. Jednak sprawa jest już załatwiana. 

Odnośnie  wykoszenia  placu  przy  cmentarzu  w  Przewozie  Wójt  odpowiedział,  że  do  1 

listopada będzie wykoszony. 

Jeżeli  chodzi  o  oświetlenie  drogowe to planowana jest  jego konserwacja  więc  niedługo 

powinno się wszystko unormować. 

Radny Polus zgłosił konieczność remontu zjazdu z drogi gminnej na drogę wojewódzką nr 

350 w miejscowości Lipna. 

Radny  Femlak  wnioskował  o  przegląd  i  ewentualną  wycinkę  drzew  przy  cmentarzu  w 

Przewozie.

Pkt 11. Sprawy różne.

Przewodnicząca odczytała odpowiedzi na wnioski radnych składane na poprzednich sesjach. 

Pkt 12. Zamknięcie XXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 11.51. 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


